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CONCEPTVERSLAG LEDENVERGADERING RHG 2025 
25 februari 2024, 19:30 – 20:15 in MFC Boerhoorn; zaal Balloërkuil 

 
Aantal aanwezigen (incl. bestuur): 45; Afmeldingen: Geen 
Aansluitend was er een lezing over Nedersaksische (Drentse) feesten en gebruiken door Henk 
Nijkeuter, 60 aanwezigen 
 

1. Opening en mededelingen (19:35) 
Ali Stokker zit de vergadering voor en opent de vergadering. Zij stelt voor de agenda vast te stellen. 
Dat is akkoord. Verder bedankt zij alle vrijwilligers voor hun inzet in 2024. Geeft aan dat alle 
stukken op de site van de vereniging staan.  

 

2. Verslag ALV RHG  2024, mondeling samengevat door Andries Visser 
Het verslag van de ALV 2023 werd door de vergadering vastgesteld. Er is in het verslag van de ALV 
van 2023 een beschrijving opgenomen van de activiteiten van bestuur en werkgroepen in 2023, de 
expositie van Graon tot Stoet werd specifiek gememoreerd als een specifieke activiteit. Verder 
waren en reguliere werkzaamheden van de werkgroepen. Er werd ook hard gewerkt aan diverse 
databanken: archief, veldnamen, beeld en bewoners. Met een voordelig saldo van 45 euro én een 
eigen vermogen van 30 mille én een positieve verklaring van de kascommissie werd de 
jaarrekening en balans 2023 goedgekeurd. Een nieuwe kascommissie en een reserve-lid werden 
benoemd. De begroting 2024 werd goedgekeurd, de contributie werd niet aangepast. Er was 
sprake van een sluitende begroting. Suggesties voor extra inkomsten (als subsidie) werden door 
de ALV ingebracht. De vacature voorzitter bleef vacant. Taken werden verdeeld onder de 
bestuursleden. 

Het verslag van de ALV 2024 wordt goedgekeurd, met dank aan de secretaris. 

 

3. Jaarverslag Bestuur en werkgroepen 2024, mondeling samengevat door Andries Visser 
Bestuur 

Het bestuur bestond in 2024 uit: Ali Stokker, Alianne Bouma, Arend Smeenge, Henk Hollander, 
Thale Lesschen (penningmeester) en Andries Visser (secretaris). Ondanks verkenningen is er in 
2024 nog geen voorzitter gevonden. Daarom zijn de normale taken verdeeld (als leidinggeven aan 
vergaderingen, lezingen) onder de andere bestuursleden. Het bestuur (i.c. Alianne Bouma) 
beheert ook de Website. In 2024 werden de reguliere bestuurstaken uitgevoerd, er is acht keer een 
bestuursvergadering geweest. Het bestuur deed ook de organisatie van een avond voor 
vrijwilligers, een excursie naar Bourtange en samen met de leden Luuk Lesschen en Jannie Bruins 
is meegewerkt) aan de 4 mei herdenking, die in het teken stond van veteranen Na de ALV in 
februari gaf ons lid Bernhard Hanskamp een inleiding over de ruimtelijke ontwikkeling in Drenthe 
en specifiek in en om Rolde. Samen met de CVR organiseerden we een najaarslezing over 
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liederlijke schilderkunst in de Gouden Eeuw. Henk Leiting schonk on 4 zeefdrukken over het oude 
Rolder spooremplacement, die hangen we binnenkort op in het MFC.  

De website is weer verder ontwikkeld, nu ook digitale Kloetschuppen (vanaf 2022 en later), samen 
met de redactie opgezet. De Clubactie Rabo heeft ruim 1000 euro opgeleverd, Het Shantykoor 
schonk ons 700 euro (wij beheren nog 7 jaar de bescheiden) en 1000 euro kwam van de Stichting 
Rossing-Koops. Verder zijn opgestart de projectgroepen Rolder ommetje en Jubileum 2025. Met 
de Roldermarkt is het eerste Ommetje georganiseerd. Verder zijn we gestart met voorbereidingen 
en afstemming rond 80 jaar bevrijding Rolde, Grolloo en Broekstreek. De ANBI-status is weer 
verlengd. 

Redactie en Werkgroepen 

De Kloetschup was in 2024 weer rijk gevuld: Mooie interviews van Lukas Koops, artikelen over 
Horeca Hofsteenge, het Ruige veld in WO2, Beschrijvingen van panden oud Rolde, oud en nieuw, 
kiek oet. Voldoende kopij blijft kopzorg; tips en teksten zijn welkom! Dank aan redactie en 
bezorgers! Werkgroep Bewoningsgeschiedenis oud Rolde, inventarisatie fase (monnikenwerk) is 
gereed, nu wordt nagedacht  over de ontsluiting van gegevens via een boek en database. 
Werkgroep ABC werkt gestaag door aan het archiveren van historische artikelen en het beheren 
van onze eigen bieb, het ledenaantal werkgroep loopt terug en dat is reden tot zorg; ook digitale 
ontsluiting (bv via onze site) is een punt van aandacht. Van veldnamen en ons bezit aan boeken 
en artikelen. Werkgroep Beeld heeft weer erg veel foto’s (14.000!) en beschrijvingen verwerkt in 
onze Beeldbank op de site; via een softwareprogramma dat door meerdere historische 
verenigingen wordt gebruikt. Ook monnikenwerk. Werkgroep Begraafplaatsen heeft weer menig 
graf opgeknapt. Ook is een verhaal geschreven over het graf (en de persoon) van Burgemeester 
Reinders.  

Via de werkgroepen en het secretariaat komen regelmatig verzoeken om informatie en foto’s 
binnen. Meestal kunnen we daar een goed antwoord op geven. Zoals over Hotel Wageningen. 

Het Jaarverslag 2024 van het bestuur, de redactie en werkgroepen wordt door 
de ALV vastgesteld. Met dank aan de diverse opstellers. 

 

4.  Financieel jaarverslag, mondeling samengevat door Thale Lesschen  
De Jaarrekening 2024 laat een negatief saldo te zien van € 1.023,74. De voornaamste 
overschrijdingen zijn te zien bij de post De Kloetschup (door hogere verzendkosten en een 
eenmalig extra dik decembernummer), hogere exploitatiekosten (zoals aanschaf nieuwe stoel) en 
teruglopende sponsoring-inkomsten en de lagere opbrengst van Rabo-clubsupport. Tegenover 
deze tegenvallers staat een bedrag van € 700,00 dat is ontvangen van het Shantykoor Rolde. 

De kascommissie bestaande uit de heren I. Poutsma en J. Jansen heeft de financiële administratie 
over 2024 gecontroleerd, per ondertekend schrijven bevestigen zij dat de administratie een 
overzichtelijk en getrouw beeld geeft van het gevoerde financieel beheer door de penningmeester.  
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De ALV besluit hierop het financieel jaarverslag 2024 vast te stellen (en 
daarmee het bestuur te dechargeren) met dank aan de werkzaamheden van de 
leden van de kascommissie en de penningmeester.  

 

5. Benoeming kascommissie 2025  
De voorzitter van de ALV stelt voor het voorstel van het bestuur over de samenstelling van de 
kascommissie goed te keuren en vraagt een reserve lid zich te melden. Ook voor deelname in de 
commissie voor 2026. 

De ALV besluit op voordracht van het bestuur dat de heren J. Jansen en J. van 
der Struik de kascommissie 2025 vormen. Uit de vergadering meldt de heer B. 
Hanskamp zich als reserve-lid en lid voor 2026. Onder goedkeuring van de ALV. 

 

6. Vooruitblik en vaststelling begroting 2025 (incl. contributie) 
 

Vooruitblik, samengevat door Andries Visser 

Naast de normale activiteiten van bestuur en werkgroepen zullen de volgende activiteiten 2025 
inkleuren. Viering 80 jaar bevrijding in april (zie ook onze site voor meer informatie); het gaat om 
een expositie rond 10 thema’s WO2, een Ommetje op de fiets met thema WO2, een lezing samen 
met Veteranencafé over bevrijding van Drenth en een Muzikale voorstelling over 80 jaar vrijheid, 
samen met CVR en OVVR.  In het maartnummer Kloetschup zijn bevrijdingsverhalen opgenomen.  

Een 55 jaar RHG Jubileumactiviteit is de heropvoering van Bij Klimmender Zonne, in een modern 
jasje met een raamvertelling over het bezoek van Emma en Wilhelmina. In de Balloërkuil in de 
open lucht. Of het lukt hangt nog af ven de beschikbaarheid van acteurs. Ook een receptie wordt 
gepland. Verder willen we graag een boek maken met de canon van oud-Rolde met de 50-60 
meest markante panden en hun bewoningsgeschiedenis. Een en ander heeft een extra beslag op 
begroting en reserves. 

Contributie, toegelicht door Thale Lesschen  

Een verhoging met 2 euro is noodzakelijk om begroting sluitend te krijgen. De kosten van de huur 
in het MFC (+5%) en de algemenen kostenstijgingen als bij drukwerk en ICT-kosten dwingen ons 
daartoe.  Verder lopen de portokosten snel op. Honderd leden krijgen De Kloetschup per post), 
een bijdrage van 10 euro per jaar is minimaal noodzakelijk. Dat dekt maar een deel van de kosten. 
Digitale verspreiding zijn we geen voorstander van.  Iedereen staat het uiteraard vrij extra te 
doneren! 
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Begroting, toegelicht door Thale Lesschen  

Voor 2025 kan een sluitende begroting worden aangeboden. Belangrijkste punten: De contributie-
inkomsten worden verhoogd om de gestegen kosten voor de Kloetschup en de huur in het MFC te 
kunnen dekken. Eenmalig wordt uit de reserves (bijdrage bijzondere activiteiten) geput voor 
ondermeer de Jubileumactiviteiten. Een bijdrage van de Stichting Rossing Koops is 
voorzichtigheidshalve op 500 euro geraamd. We ramen ook nog inkomsten uit subsidies voor de 
diverse projecten. 

De ALV besluit in te stemmen met de verhoging van de contributie met 2 euro 
en met het voorstel een bijdrage door te berekenen van 2,50 per nummer van 
de Kloetschup voorzover verzending per post de enige mogelijkheid is. De 
suggestie voor  een extra vrijwillige bijdrage wordt overgenomen en bij de 
factuur als optie gemeld. De ALV stemt ook in met de begroting 2025, met dank 
aan de penningmeester Thale Lesschen. 

 

7. Herbenoemingen in het bestuur 
Ali Stokker stelt namens het bestuur voor Andries Visser en Thale Lesschen te herbenoemen als 
leden van het bestuur, in de functie van secretaris resp. penningmeester. Waarbij de vergadering 
kennisneemt van de kortere periode die de heer Lesschen voorstaat. 

De ALV stemt in met de herbenoeming van Andries Visser en Thale Lesschen 
als leden van het bestuur, in de functie van secretaris resp. penningmeester, 
Waarbij de vergadering kennis neemt van de kortere periode die de heer 
Lesschen voorstaat. 

Ali Stokker doet een oproep aan de vergadering en de leden om zich als kandidaat 
penningmeester aan te melden. Opdat in de nabije toekomst een goede inwerkperiode en 
overdracht kan plaatsvinden. 

 

8. Vervulling vacatures bestuur 
Algemeen lid (aftredend Alianne Bouma-Hoven) 

Ali Stokker neemt het woord en dankt Alianne Bouma-Hoven voor de 11 jaar dat zij in het bestuur 
actief is geweest, waarvan 9 jaar als secretaris. Alianne is in 2014 benoemd in het bestuur. ‘Hoven’ 
is een prominente naam bij het RHG en dat zal dan ook vast een van de redenen zijn dat zij hiervoor 
opteerde. Een mooie traditie.  

Ze was een secretaris – zoals wij het wel eens stelden- die sneller notuleert dan wij in het bestuur 
kunnen praten. Direct op de laptop. Altijd kwam er snel een goed verslag met puntige 
afsprakenlijstjes. En dat komt bij ons goed van pas! In 2019 volgde een herbenoeming, ook weer 
als secretaris. Ook werd ze meer en meer actief als beheerder van de website en droeg bij aan de 
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facebook pagina. En ze werkte ook vaak mee aan diverse projecten. Haar technische 
vaardigheden komen ook goed van pas met de toenemende digitalisering, ook bij historische 
verenigingen speelt dat immers meer en meer. En al helemaal toen we in de Corona periode 
moesten vergaderen met Teams, dat ging het beste als zij dat regelde. 

In 2023 stopte ze als secretaris maar bleef actief in het bestuur. Met een focus op de Website. Ook 
hielp ze mee aan het opzetten van de Beeldbank met oude foto’s. En bij de bakkersexpositie. De 
website blijft ze doen maar nu buiten het bestuur. Dat vinden we jammer want je was een prettig 
collega-bestuurslid maar we begrijpen je keuze. En je blijft actief. Ze krijgt onder applaus een 
bloemetje en een eigenwiese cadeaubon.  

Alianne neemt het woord en dank iedereen voor de samenwerking. Het was een leuke tijd maar 
de tijd is ook schaars en zij kiest nu even voor andere prioriteiten. Wel blijft ze met veel plezier 
helpen bij projecten en website. Ali Stokker geeft aan dat er nu een vacature open staat in het 
bestuur en roept op deze in te vullen.  

Voorzittersfunctie 

Ali Stokker geeft aan dat voor de vacature van voorzitter Wilfred Eleveld zich kandidaat heeft 
gesteld. Wilfred is nu bij ons een actieve vrijwilliger die werkt aan de Rolder Ommetjes en hij maakt 
deel uit van de startende werkgroep Jubileum RHG 2025. Zij geeft Wilfred het woord.  

Wilfred vertelt dat hij niet in Eleveld danwel in Rolde is geboren maar in Zeist, zijn familie komt 
oorspronkelijk uit Beilen. Hij is in zijn lagereschooltijd wel opgegroeid in Rolde en daarna 
uitgezworven in den lande. Hij heeft daar diverse bestuurs- en managementfuncties bekleed. Hij 
hield contact met oud-klasgenoten en is sinds een aantal jaren weer in Rolde gaan wonen. Rolde 
bleef hem trekken. Hij is ook als gids actief bij het Nationaal Park Drentsche Aa. Hij geeft aan de 
historie van Rolde en omstreken zeer interessant te vinden en wil zich daarvoor graag inzetten. 
Samen met anderen. Hij heeft al met de meeste werkgroepen en de redactie vooraf gesproken en 
ziet veel mooie inzet. Dat sterkt hem in zijn kandidaatstelling. 

Op voordracht van het bestuur benoemt de ALV de heer Wilfred Eleveld, die 
zich dd. 22 januari 2025 kandidaat heeft gesteld, als lid van het bestuur van 
het Gezelschap en specifiek in de functie van voorzitter. 

Het besluit gaat gepaard met een applaus vanuit de zaal én met muzikale ondersteuning vanuit 
de belendende zaal. 

 

9.  Nagekomen punten 
Er zijn geen nagekomen punten 

 

10.  Rondvraag en sluiting (20:30) 
Bernhard Hanskamp geeft aan dat hij werkt aan een aanvulling op de in 2015 verschenen 
Landschapsbiografie van de Drentsche Aa. Het gaat over enkele specifieke ontwikkelingen in het 
stroomgebied van de Drentse Aa tussen 1900 en 2000. Hij zal het bestuur en de redactie van de 
Kloetschup op de hoogte houden. 


